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Zápisnica číslo 3 

napísaná z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Klenovec  

konaného dňa 23. 2.  2023.  

 

Prítomní :  7 poslanci obecného zastupiteľstva –  viď prezenčná listina .  

                Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a  viedla  Mgr. 

Katarína Pribil incová starostka obce, ktorá privítala poslancov  obecného 

zastupiteľstva  a  konštatovala,  že zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné.  

Následne oboznámila prítomných so zverejneným  návrhom programu  

zasadnutia, ktorý je nasledovný:  

Návrh programu:  

1.  Otvorenie zasadnutia.  

2.  Schválenie zverejneného návrhu programu zasadnutia.  

3.  Voľba návrhovej  komisie.  

4.  Určenie overovateľov zápisnice.  

5.  Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí  obecného  

zastupiteľstva.  

6.  Správa o  činnosti  obecného úradu od posledného zasadnutia obecného  

     zastupiteľstva.  

 7.  Interpelácia poslancov.  

 8.  Prerokovanie a schválenie programového rozpočtu obce Klenovec na  roky  

      2023 –  2025a stanovisko hlavnej kontrolórky obce Klenovec k  návrhu  

      rozpočtu.  

      Predkladá: Ing. Lojková, Lucia Parobeková hlavná kontrolórka obce   

 9.  Návrh dodatku č.  2 - Zmena článku 2 Podmienky posúdenia nároku na  

      poskytnutie príspevku a článku 3 Výška príspevku k VZN č. 4/2016 -  

      zásady  poskytovania príspevku na stravovanie .  

      Predkladá: Ing. Lojková  

10. Návrh prílohy č. 5  k VZN obce Klenovec č.  2/2020 o určení výšky  

      dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských  

      zariadení  so sídlom na území obce .  

      Predkladá: Ing. Lojková  

11. Prerokovanie nájmu nebytových priestorov v  hoteli Vepor.  

      Predkladá: Mgr. Píš  

12. Prenechanie lesných pozemkov vo vlastníctve obce do nájmu.  

      Predkladá: Mgr. Píš  

13. Správa o  činnosti  hlavnej kontrolórky obce za rok 2022.  

      Predkladá: Lucia Parobeková hlavná kontrolórka obce  

14. Prerokovanie žiadostí  občanov a  organizácií .  

      Predkladá: Ing. Lojková, Ing. Trnavský  

15. Rôzne.  

16. Diskusia.  

17. Kontrola schválených uznesení.  

18. Záver .  
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Na základe predloženého návrhu a  na základe skutočností, že nikto 

z poslancov nepripomienkoval zmenu programu dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie : Kto je za to, aby sa zasadnutie obecného zastupiteľstva  

                    riadilo zverejneným programom zasadnutia ?                      

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  42/2023, ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

3.Voľba návrhovej  komisie.  

Do návrhovej komisie boli starostkou obce navrhnutí poslanci:  Milan 

Čajko ,  Ing. Patrik Brndiar a  Štefan Ištók.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala podľa   

                   predloženého návrhu?  

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  43/2023 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

4. Určenie overovateľov zápisnice.  

Za overovateľov zápisnice starostka obce určila poslancov PhDr. 

Blažena Hrušková a  Ing. Pavel Struhár PhD.  

Určených  overovateľov zápisnice vzali poslanci na vedomie a  k uvedenému 

bodu programu prijali uznesenie č. 44/2023 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici .  
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5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

uskutočnila starostka obce a  konštatovala,  že :  

- uznesenie č.25/2022 –  prenájom nebytových priestorov hotela Vepor sa bude 

realizovať na základe Obchodnej verejnej  súťaže,  

- uznesenie č.29/2022-členovia Dozornej rady obchodnej spoločnosti  Obecný 

podnik Klenovec s.r.o. boli schválení,  

- uznesenie č.30/2022  - doplnení a schválení boli aj členovia jednotlivých 

komisií  obecného zastupiteľstva,  

- uznesenie č.36/2022  a uznesenie č.37/2022  boli podpísané zmluvy medzi 

obcou Klenovec a SVPS a.s. Rim. Sobota na prevádzkovanie vodovodu na ul.  

kpt.Nálepku a  na ul. Fučíkovej,   

- uznesenie č.40/2022- bola predložená žiadosť o  NFP na detské ihrisko 

Rodinka v Klenovci,  

- uznesenie č.41/2022 -bola schválená šéfredaktorka Klenovských novín PhDr. 

Blažena Hrušková.  

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva  

vzali poslanci na vedomie a prijali  uznesenie č. 45/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

6.    Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

Mgr. Pribil incová  –  starostka obce podala poslancom správu o  činnos ti  

obecného úradu od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva ,  ktoré sa 

konalo dňa 21.12.2022 a bola nasledovná :  

28.11. –  účasť na ustanovujúcom zasadnutí mesta Hnúšťa,  

29.11. –  stretnutie s  občanmi žijúcimi v  rómskej osade ohľadom pitnej  vody,  

1.12. –  stretnutie s  pánom Ďurikom ohľadom schátraného rodinného domu, 

ktorého ruiny ničia majetok občanov žijúcich v  susedstve,  

2.12. –  Prima banka Rimavská Sobota –  podpisové vzory  

 –   pracovné stretnutie na Spoločnom stavebnom úrade v  Rim.Sobote 

ohľadom riešenie vzniknutej  situácie so schátranými nehnuteľnosťami,  

5.12. –  skladanie sľubov členov okrskových volebných komisií,  
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6.12. –  návšteva Domova dôchodcov v Klenovci, rozdanie balíčkov 

obyvateľom  

- účasť na spoločnom posedení všetkých organizácií  obce,   

–  Mikuláš na námestí  

7.12.–  stretnutie s  pracovníkmi obce, pracujúcich na aktivačných a  verejno-

prospešných prácach,  

- stretnutie s  manažérkou Miladou Kochanovou ohľadom činnosti  

Mikroregiónu Sinec - Kokavsko, 

8.12. –   stretnutie s  pánom R ichardom Bálintom  ohľadom osvetlenia 

v športovej hale a  v telocvični základnej školy,   

11.12. –  sa uskutočnil  vianočný program Pokoj ľuďom dobrej  vôle ,  

12.12. –  bola podpísaná  zmluva s pánom Marianom Brádňanom, týkajúcej sa 

odovzdania auta do vlastníctva obce Klenovec ,  

13.12. –  sa uskutočnilo pracovné stretnutie s  predsedom a ZMOGaM-u pánom 

Habovčíkom ohľadom situácie riešenia odvozu a uskladnenia  komunálneho 

odpadu, 

- pracovné stretnutie so starostom Kokavy nad Rimavicou z dôvodu 

zapožičania plošiny,  

14.12. –  sa uskutočnilo verejné vypočutie  ohľadom  GMFS 2023, 

 - návšteva komunitného centra ,  

Priebežne sa riešil :    

-  reštaurácia  hotela Vepor,  

–  svetlá v  športovej hale ,  

- nájom priestorov ZŠ s  MŠ V.Mináča pre súkromnú umeleckú školu  

s riaditeľkou základnej školy,  

–  podpísanie nájomnej zmluvy časti pozemku pod cestou, ktorú chcú štátne 

lesy rekonštruovať.                                

Správu o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva vzali poslanci na vedomie a  prijali uznesenie číslo 46/2023 ,  

ktoré tvorí prí lohu k  tejto zápisnici .  

 

 

 

7. Interpelácia poslancov.  
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Mgr. Pribilincová  –  podala poslancom správu ohľadom vyplatenia odmien  

len niektorým zamestnancom obce.  Správa je spracovaná písomne a  tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

Čajko  Milan - ja som podal interpeláciu  a ja som sa pýtal , či je to 

z morálneho hľadiska voči ostatným zamestnancom adekvátne, aby 

zamestnanci dostali  odmeny po 2 týždňoch od nástupu do funkcie, nebol 

porušený zákon, ale je tu morálne hľadisko a  zamestnanci, ktorí  dostali  

odmeny mali najmenší dôvod na ich udelenie.  

Mgr. Pribilincová - konštatovala, že si  trvá na svojom a  za tým, čo urobila .  

 

8. Prerokovanie a  schválenie programového rozpočtu obce Klenovec  

    na roky 2023 –  2025 a stanovisko hlavnej kontrolórky  obce Klenovec  

    k návrhu rozpočtu.  

 

Ing. Lojková  - predložila poslancom  na prerokovanie a schválenie 

programový rozpočtu obce Klenovec na  roky 2023 –  2025 ,  ktorý bol 

v zákonom stanovenej lehote zverejnený na web stránke obce  a dôvodová 

správa k  návrhu rozpočtu na roky 2023 -2025 tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Ing. Struhár, PhD  -  informoval poslancov o  zasadnutí  komisie finančnej, na 

ktorej  bol prerokovaný návrh rozpočtu a  komisia odporúča rozpočet schváliť.  

Čajko Milan  -  pripomienkoval enormné navýšenie a  to cez 99 tis. € na 

obecnú políciu,  

- mal dotaz na prácu obecnej polície, na to ,  ako a kedy budú mať v  budúcnosti  

služby,  

- požiadal, aby náčelník obecnej polície podal správu o  činnosti obecnej 

polície ,  o tom, kedy bolo najviac trestných činov ( či v  noci, či cez deň), či je 

opodstatnenosť výkonu služieb obecných policajtov počas víkendov, nakoľko 

toto potrebujeme mať podložené.  

Mgr.Pribilincová - informovala poslancov, že to bolo zrušené  a pracovná 

doba bude tak ako doteraz.  

Parobeková Lucia  - podala stanovisko hlavnej kontrolórky obce Klenovec 

k návrhu rozpočtu,  ktoré je spracované písomne a  tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici .  
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Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie rozpočtu na rok 2023 v  celkovej sume: 

o  bežný rozpočet  Príjmy: 2 460 505,00 € 

Výdavky:  2 549 485,24 €  

 

o  kapitálový rozpočet  Príjmy:    277 560,00 € 

Výdavky:     357 810,00 €  

 

o  finančné operácie  Príjmy:     169 489,45 € 

Výdavky:            0,00 €  

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal 

sa 

0  

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  47/2023 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

9. Návrh dodatku č.  2 - Zmena článku 2 Podmienky posúdenia nároku na 

poskytnutie príspevku a článku 3 Výška príspevku k VZN č. 4/2016 - 

zásady  poskytovania   príspevku na stravovanie.  

 

Ing. Lojková  - predložila poslancom  na prerokovanie a schválenie  Návrh 

dodatku č. 2 - Zmena článku 2 Podmienky posúdenia nároku na poskytnutie 

príspevku a článku 3 Výška príspevku k VZN č. 4/2016 - zásady  

poskytovania   príspevku na stravovanie  z dôvodu  valorizácie dôchodkových 

dávok, ako aj z  dôvodu zvyšovanie cien potravín a  energií , sa v dodatku č.  2 

k VZN č. 4/2016:  

-   upravuje hranica príjmu pre poskytnutie príspevku z  pôvodných 500 €  

na sumu 550 €,  

-  výška príspevku na stravovanie z  pôvodných 0,60 €  na 1 € .  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  
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Hlasovanie: Kto je za schválenie dodatku č. 2 k všeobecnému záväznému  

                   nariadeniu č.  4/2016 Zásady poskytovania príspevku na  

                    stravovanie pre dôchodcov? 

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  48/2023 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici s  konštatovaním, že uvedené uznesenie nebolo 

schválené.  

 

10. Návrh prílohy č.  5  k VZN obce Klenovec č.  2/2020 o určení  výšky 

dotácie na  prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských 

zariadení so sídlom na území obce.  

 

Ing. Lojková  -  predložila poslancom  na prerokovanie a schválenie  návrh 

prílohy č. 5  k VZN obce Klenovec č. 2/2020 o určení výšky dotácie na  

prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení so 

sídlom  na území obce .  

Nakoľko k  uvedenému bodu programu poslanci nevzniesli žiadne 

pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie prílohy č. 5  k VZN obce Klenovec č.   

                   2/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa  

                   materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom  

                   na území obce?  

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  49/2023 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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11. Prerokovanie nájmu nebytových priestorov v  hoteli  Vepor.  

 

Mgr.Píš  - predložil  poslancom dôvodovú správu k  prerokovávanému bodu 

programu, ktorá je spracovaná písomne a  tvorí prílohu k  tej to zápisnici .  

K prerokovávanému bodu programu vznikla medzi poslancami diskusia.  

Čajko Milan  - zdôraznil, že treba pripraviť kvalitnú pro jektovú 

dokumentáciu, ale pochyboval o  jej včasnom vypracovaní,  

- pripraviť podmienky na prenájom,  

- navrhol neriešiť vrchné poschodie.  

Mgr. Píš  - konštatoval, že schodište, spoločné priestory  sa budú 

pravdepodobne pripomienkovať v  nájomnej zmluve,  

- pripomenul, že druhou otázkou je rozsah drobného majetku.  

Ištók  Štefan  - informoval poslancov o  rokovaní s  pánom Jánom Ulickým ,  na 

ktorom mu bolo ponúknutých 20 tis. €, ale on chce 24 tis .€.  

Parobeková Lucia, HK  - mala dotaz na poslancov, či je to stanovisko 

odborného znalca s  certifikátom, pretože sa môže stať,  že stanovisko 

odborného znalca bude nižšie, ako sú sumy o  ktorých sa tu bavíme,  

- upozornila poslancov na skutočnosť, že stanoviskom odborného znalca je 

poslanecký zbor krytý.  

Ištók  Štefan  - potvrdil, že nemáme stanovisko znalca.  

Čajko Milan  -apeloval na skutočnosť, že pri nadobúdaní majetku obce treba 

odborné stanovisko  znalca.  

Mgr. Pribilincová  - konštatovala, že poslanec Ištók bude tlmočiť názor 

pánovi Ulickému a  oslovíme znalca .  

Informáciu o nájme nebytových priestorov hotela Vepor podanú Mgr. 

Michalom Píšom a  predsedom stavebnej komisie Štefanom Ištókom  vzali  

poslanci na vedomie a k  uvedenému bodu programu prijali uznesenie č. 

50/2023 ,  ktoré tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

13 .Prenechanie lesných pozemkov vo vlastníctve obce do nájmu .  
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Mgr. Píš –  k prerokovávanému bodu programu predložil dôvodovú správu, 

ktorá tvorí prí lohu k  tejto zápisnici .  

Nakoľko k  uvedenému bodu programu a  k návrhu  poslanci nevzniesli žiadne 

pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie trojpätinovou väčšinou všetkých 

poslancov nájom pozemkov:  

register E-KN číslo 5299  o výmere  501 924 m2,  

register E-KN číslo 5302  o výmere    68 310 m2, 

register C-KN číslo 8089/1  o výmere  789 007 m2,  

register C-KN číslo 8089/3  o výmere  289 m2, 

register C-KN číslo 8089/4  o výmere  222 m2, 

register C-KN číslo 8089/5  o výmere  356 m2, 

evidovaných v k. ú. Klenovec na LV č. 1238 ako lesné pozemky.  

Nájom je schválený ako prípad osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 

písm. c) zákona č.  138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov pre žiadateľa Obecný podnik Klenovec, s .r.o.  Nájom by bol 

schválený na dobu 30 rokov za sumu 1000 € /ročne, s  možnosťou upraviť 

výšku nájmu o infláciu. Ako prípad osobitného zreteľa je skutočnosť, že 

nájomcom bude obchodná spoločnosť, ktorej zakladateľom a jediným 

spoločníkom je obec .  

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  51/2023 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

 

14. Správa o  činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2022.  
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Parobeková Lucia  –  predložila poslancom na prerokovanie S právu  o činnosti 

hlavnej kontrolórky obce za rok 2022 , ktorá je spracovaná písomne a  tvorí   

prílohu k  tejto zápisnici .   

Správu o činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2022  vzali poslanci na 

vedomie a prijali   uznesenie č. 52/2023 ,  ktoré tvorí prí lohu k  tejto zápisnici .  

 

15. Prerokovanie žiadosti občanov a organizácií .  

 

Žiadosť OZ Agáta na zriadenie súkromnej základnej školy v  Klenovci  

 

Mgr. Pribil incová - informovala o  žiadosti Občianskeho združenia Agáta na 

zriadenie súkromnej základnej školy v  Klenovci.  

K prerokovávanej žiadosti sa dostavili ja PhDr. Janka Pohorelská, riaditeľka 

Špeciálnej základnej školy v  Klenovci a  Mgr. Janka Mrnková, predsedníčka 

OZ Agáta a  podrobne informovali poslancov o  zámere zriadiť  súkromnú  

základnej školy v  Klenovci.  

PhDr. Janka Pohorelská  - informovala,  že s myšlienkou zriadiť súkromnú 

základnú školu sa s  kolegyňami pohrávajú už asi  3 roky,  

- podotkla, že špeciálna základná škola bude pracovať už asi len 3 roky, 

nakoľko sa znižujú počty detí,  

- obidve budovy sú zrekonštruované a do roku 2027 by mal byť zachovaný 

charakter budovy na školu a  vzdelávanie,  

- vždy bol problém s  priestormi a teraz sa nám ukazujú možnosti,  

- súčasne chceme zachovať aj pracovné miesta učiteľov,  

- mnoho detí odchádza do školy do Hnúšte a  aj tu vidíme  možnosť pritiahnuť 

deti  do Klenovca, ku športu, ku kultúre,  

- máme skúsenosti,  ale pokiaľ neskúsime, nevieme ako to bude fungovať,  

- ak nám dáte možnosť a  dostaneme rozhodnutie od M inisterstva školstva 

budeme zabezpečovať primárne vzdelávanie, uvidíme,  

Ing. Brndiar  - položil otázku, či platí  pre štátne a j  súkromné školy  rovnaká 

legislatíva  a mal dotaz, že čo bude s  deťmi po ukončení 4. ročníka.  

 

Čajko Milan - mal dotaz ,  či  je súhlas od zriaďovateľa.  
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Mgr. Ďuriš  - sa zaujímal o  to, či škola bude poskytovať vzdelanie až do 9. 

ročníka.  

PhDr. Janka Pohorelská  - odpovedala na otázky s konštatovaním, že oni nie 

sú proti  základnej škole  a už sa pripravuje vyučovanie v cykloch  

Mgr. Pribilincová  - po prerokovaní uvedenej  žiadosti odporučila, aby žiadosť 

bola predmetom rokovania na zasadnutí  komisie školstva, mládeže, športu 

a kultúry, ktorá zasadne 2.3.2023.  

Informáciu o žiadosti OZ Agáta na zriadenie súkromnej základnej školy 

v Klenovci vzali poslanci na vedomie a prijali  uznesenie č.  53/2023 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Členstvo obce Klenovec v  Oblastnej organizácii cestovného ruchu Gemer  

 

Na zasadnutie obecného  zastupiteľstva sa dostavil Mgr. Viktor Brádňanský 

a informoval poslancov o  činnosti  a aktivitách  Oblastnej organizácie 

cestovného ruchu Gemer, ktorá úzko spolupracuje s  Banskobystrickým 

samosprávnym krajom.  

Súčasne poskytol propagačné materiál y OOCR Gemer pre poslancov obecného 

zastupiteľstva.  

Okrem iného informoval o ročnom členskom poplatku 0,33€/obyvateľa + ½ 

výnosu dane z  ubytovania.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti, že  poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  členstva obce Klenovec v Oblastnej  

                   organizácii  cestovného ruchu Gemer s  ročným členským  

                   poplatkom 0,33€/obyvateľa + ½ výnosu dane z  ubytovania?  

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  
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K prerokovávanému návrhu poslanci  prijali  uznesenie č. 54/2023 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Základná organizácia Slovenského zväzu zdravotne postihnutých - 

žiadosť o  poskytnutie dotácie vo výške 500 €  na činnosť organizácie.  

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom žiadosti organizácií na dotáciu 

z rozpočtu obce na rok 2023, pričom všetky žiadosti boli predmetom 

rokovania na zasadnutí  finančnej komisie.   

Následne predložila jednotlivé žiadosti poslancom na prerokovanie 

a schválenie výšky finančnej dotácie.  

V žiadosti Základnej organizácie Slovenského zväzu zdravotne postihnutých 

žiadajú o poskytnutie dotácie vo výške 500 € na činnosť organizácie. Uvedené 

prostriedky plánujú použiť na návštevu ležiacich ťažko chorých, nákup 

balíčkov postihnutým deťom na MDD, Mikuláša, darčeky jubil antom, 

rehabilitačné kúpanie a  vianočné balíčky.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti ZO Slovenského zväzu zdravotne  

                   postihnutých o  poskytnutie dotácie vo výške 500 €  s tým, že  

                   poskytnutá finančná dotácia bude vyúčtovaná do 31. 12.  

                   2023? 

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K prerokovávanej žiadosti  poslanci prijali uznesenie č. 55/2023 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Rímskokatolícka cirkev, farnosť Hnúšťa - žiadosť o  poskytnutie dotácie 

vo výške 3 000 €  na podporu činnosti cirkevného spoločenstva v  obci 

Klenovec.  
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Ing. Lojková  –  informovala poslancov o  žiadosti Rímskokatolíckej cirkvi, 

farnosť Hnúšťa o poskytnutie dotácie vo výške 3000 € na podporu činnosti  

cirkevného spoločenstva v obci Klenovec, a  to nákup penetrácie a náteru 

fasády a úpravu terénu a zelene pred kaplnkou  s  tým, že poskytnutá finančná 

dotácia bude vyúčtovaná do 31. 12. 2023 .  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starost ka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť  

                   Hnúšťa o  poskytnutie dotácie vo výške 500 € na  podporu  

                   činnosti cirkevného spoločenstva v obci Klenovec  s  tým, že  

                   poskytnutá finančná dotácia bude vyúčtovaná do 31. 12.  

                   2023?  

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

K prerokovávanej žiadosti  poslanci prijali uznesenie č. 56/2023 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Základná organizácia Jednoty dôchodcov Slovenska - žiadosť 

o poskytnutie dotácie vo výške 500 €  .   

 

Ing. Lojková  –  informovala poslancov o  žiadosti ZO Jednoty dôchodcov 

Slovenska o poskytnutie dotácie vo výške 500  € na poznávací výlet po 

Slovensku a športový deň seniorov. Uvedené prostriedky plánujú použiť na 

úhradu nákladov na prepravu, vstupné, sprievodcu a  vecné dary 

a občerstvenie na športový deň .  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  
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Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti  ZO Jednoty dôchodcov  

                   Slovenska o poskytnutie dotácie vo výške 500  €  na poznávací  

                   výlet  po Slovensku s tým že poskytnutá finančná dotácia  

                   bude vyúčtovaná do 31. 12. 2023?  

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K prerokovávanej žiadosti  poslanci prijali uznesenie č. 57/2023 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

OZ RODON Klenovec žiada o  poskytnutie dotácie vo výške 800 EUR na 

letné tvorivé dielne „Remeslo má zlaté dno“.  

 

Ing. Lojková  –  informovala poslancov o  žiadosti OZ RODON Klenovec ,  

ktorý žiada o  poskytnutie dotácie vo výške 800 € na letné tvorivé dielne 

„Remeslo má zlaté dno“. Uvedené prostriedky plánujú použiť na pokrytie 

nákladov na ubytovanie a  stravovanie účastníkov.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti OZ RODON Klenovec  

                   o poskytnutie dotácie vo výške 800 € na letné tvori vé dielne  

                    „Remeslo má zlaté dno“  s  tým, že poskytnutá finančná  

                   dotácia bude vyúčtovaná do 31. 12. 2023 ?  

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  
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K uvedenej žiadosti prijali poslanci uznesenie č. 58/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania na Slovensku 

Klenovec o poskytnutie dotácie vo výške 500 € na výlet „Poznávaj gotické 

kostoly Gemera –  Malohontu“.  

 

Ing. Lojková  –  informovala poslancov o žiadosti Cirkevného  zboru 

Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania na Slovensku Klenovec o 

poskytnutie dotácie vo výške 500 €  na výlet „Poznávaj gotické kostoly 

Gemera –  Malohontu“, a  to na pokrytie nákladov na dopravu  s tým, že 

poskytnu tá finančná dotácia bude vyúčtovaná do 31. 12. 2023.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci  

nevzniesli žiadne pripomienky dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti  CZ ECAV na Slovensku  

                   Klenovec o poskytnutie dotácie vo výške 500  €  na výlet  

                   „Poznávaj  gotické kostoly Gemera –  Malohontu“, a  to na  

                   pokrytie nákladov na dopravu s tým ,  že poskytnutá finančná  

                   dotácia  bude vyúčtovaná do 31. 12. 2023? 

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti prijali poslanci uznesenie č. 59/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

Telovýchovná jednota Družstevník - žiadosť  o poskytnutie dotácie vo 

výške 1 000 € na činnosť bedmintonového oddielu.  

 

Ing. Lojková  –  informovala poslancov o  žiadosti Telovýchovnej jednoty 

Družstevník o poskytnutie dotácie vo výške 1 000 € na činnosť 
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bedmintonového oddielu, a  to na cestovné náklady, nákup športového 

oblečenia a bedmintonových pomôcok a na náklady spojené s organizovaním 

športových podujatí.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti Telovýchovnej jednoty  

                   Družstevník o poskytnutie dotácie vo výške 1 000 € na  

                   činnosť bedmintonového oddielu  s  tým, že poskytnutá  

                   finančná dotácia bude vyúčtovaná do 31. 12. 2023? 

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti prijali poslanci uznesenie č. 60/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

OZ RODON Klenovec bedmintonový klub žiada o  poskytnutie dotácie vo 

výške 800 € na činnosť bedmintonového klubu .   

 

Ing. Lojková  –  informovala poslancov o  žiadosti RODON Klenovec 

bedmintonový klub žiada o  poskytnutie dotácie vo výške 800 €  na činnosť 

bedmintonového klubu. Uvedené prostriedky plánujú použiť na cestovné 

náklady, nákup bedmintonových pomôcok, na úhradu nákladov na štartovné 

hráčov a  na náklady na chod bedmintonového klubu.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pr ipomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti OZ RODON Klenovec o  

                    poskytnutie dotácie vo výške 800 €  na činnosť  

                    bedmintonového klubu s tým, že poskytnutá f inančná  

                    dotácia bude vyúčtovaná do 31. 12. 202 3? 
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prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti prijali poslanci uznesenie č. 61/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnici .  

 

Lyžiarsky klub Klenovec - žiadosť  o poskytnutie dotácie vo výške 500 €  na 

činnosť lyžiarskeho klubu.  

 

Ing. Lojková  –  informovala poslancov o  žiadosti  Lyžiarskeho klubu Klenovec 

žiada o  poskytnutie dotácie vo výške 500 € na činnosť lyžiarskeho klubu. 

Uvedené prostriedky plánujú použiť čiastočné pokrytie výdavkov.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti Lyžiarskeho klubu Klenovec o  

                   poskytnutie dotácie vo výške 500 €  na čiastočné pokrytie  

                   výdavkov na činnosť lyžiarskeho klubu, s  tým, že poskytnutá  

                   finančná dotácia bude vyúčtovaná do 31. 12. 2023?  

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti prijali poslanci uznesenie č. 62/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

Kúpa pozemku parcela registra C-KN č.829/2 od vlastníka Ing.Vasila 

Vološčuka  s manželkou Júliou bytom Sládkovičova 158,  Klenovec  
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Ing. Trnavský  -  informoval poslancov o  nutnosti  kúpy pozemku parcela 

registra C-KN - číslo 829/2 o rozlohe 267 m 2  evidovaného v k.ú. Klenovec na 

LV-449, od vlastníka  Ing.Vasila Vološčuka s manželkou Jú liou bytom 

Sládkovičova 158, Klenovec .  Na uvedenom pozemku sa nachádza verejné 

priestranstvo a asfaltová komunikácia,  vo vlastníctve obce Klenovec.  

Čajko Milan - vysvetli l ,  že cesta je líniová stavba  a taktiež nutnosť kúpy 

predmetného pozemku.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu bolo dohodnuté,  že návrh bude predmetom 

rokovania komisie stavebnej, územného plánovania, regionálneho rozvoja 

a životného prostredia.  

 

Peter Kováč bytom Hviezdoslavova 493/1,  Klenovec –  žiadosť o  odpredaj 

pozemkov č.  parc .1829/2,1929/3,1832/2,1832/3.  

 

Ing. Trnavský  –  informoval poslancov o  žiadosti  Petra Kováča bytom 

Hviezdoslavova 493/1, Klenovec na odpredaj pozemkov z  dôvodu  

dlhodobého užívania pozemkov ako súčasti oploteného dvora pri rodinnom 

dome s.  č. 493/1, ktorý je  vo vlastníctve žiadateľa.  

Z uvedeného dôvodu predložil poslancom návrh na zámer odpredať 

nehnuteľnosti a to :   

Parcely registra C-KN  

- číslo 1829/2 o rozlohe 15 m2  

- číslo 1829/3 o rozlohe 6 m2  

- číslo 1832/2 o rozlohe 14 m2  

- číslo 1832/3 o rozlohe 2 m2  

evidované v k. ú. Klenovec na LV - 1238 ako Ostatná plocha, ako prípad 

osobitného zreteľa zmysle §9a, ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov pre žiadateľa Petra Kováča  bytom 

Hviezdos lavova 493/1, Klenovec. Cena pozemku bude určená znaleckým 

posudkom. Uvedené parcely vznikli na základe geometrického plánu číslo 

32966334-94/2022 vypracovaného geodetickou kanceláriou Ján Brndiar ČA 

667, Klenovec.  
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Ako prípad osobitného zreteľa je: Dlhodobé užívanie pozemku ako súčasť 

oploteného dvora pri rodinnom dome s.  č. 493/1, ktorý je vo vlastníctve 

žiadateľa.   

Zámer predaja bude zverejnený obvyklým spôsobom po dobu min. 15 dní.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala  

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie Zámeru odpredať nehnuteľnosti:  

Parcely registra C-KN  

- číslo 1829/2 o rozlohe 15 m2  

- číslo 1829/3 o rozlohe 6 m2  

- číslo 1832/2 o rozlohe 14 m2  

- číslo 1832/3 o rozlohe 2 m2  

evidované v k. ú .  Klenovec na LV- 1238 ako Ostatná plocha, ako prípad 

osobitného zreteľa zmysle §9a, ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov pre žiadateľa Petra Kováča 

bytom Hviezdoslavova 493/1, Klenovec. Cena pozemku bude určen á 

znaleckým posudkom. Uvedené parcely vznikli na základe geometrického 

plánu číslo 32966334 -94/2022 vypracovaného geodetickou kanceláriou Ján 

Brndiar ČA 667,  Klenovec, podľa horeuvedeného prípadu osobitného 

zreteľa?  

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 63/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   
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Janka Ostricová, Hnúšťa, 1.mája 909 - žiadosť o kúpu pozemku 

č.parc.8801/8  

 

Ing. Trnavský  –  informoval poslancov o  žiadosti Janky Ostricovej bytom 

1.mája 909,  Hnúšťa na kúpu pozemku 8801/8  s  tým, že žiadateľka doložila 

doklady preukazujúce odkúpenie predmetného pozemku, jeho vyplatenie, ale z 

neznámych dôvodov nedošlo k prevodu nehnuteľnosti  na kupujúceho.  

Z uvedeného dôvodu predložil poslancom návrh na zámer odpredať 

nehnuteľnosť:  

Parcelu registra E-KN  

- číslo 8801/8 o rozlohe 24 m2 evidovanú v k. ú. Klenovec na LV - 1238 ako 

Ostatná plocha ako prípad osobitného zreteľa zmysle §9a, ods. 8 písm. e) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v  z.n.p. pre žiadateľku Janku 

Ostricovú bytom 1 .mája 909,Hnúšťa, za celkovú cenu 1,00 €.   

Ako prípad osobitného zreteľa je: Žiadateľka doložila doklady preukazujúce 

odkúpenie pozemku 8801/8, jeho vyplatenie, a le z neznámych dôvodov 

nedošlo k prevodu nehnuteľnosti na kupujúceho.  

Zámer predaja bude zverejnený obvyklým spôsobom po dobu min. 15 dní .  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru odpredať nehnuteľnosť:  

Parcelu registra E-KN  

- číslo 8801/8 o rozlohe 24 m2 evidovanú v k. ú. Klenovec na LV - 1238 ako 

Ostatná plocha ako prípad osobitného zreteľa zmysle §9a, ods. 8 písm. e) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v  z.n.p.  pre žiadateľku Janku 

Ostricovú bytom 1.mája 909, Hnúšťa, za celkov ú cenu 1,00 €,  podľa 

horeuvedeného prípadu osobitného zreteľa? 

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  
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K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 64/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

Matúš Ďurinda bytom Hviezdoslavova 484/13, 980 55 Klenovec - žiadosť o 

kúpu pozemku  

 

Ing. Trnavský  –  informoval poslancov o  žiadosti Matúša Ďurindu bytom 

Hviezdoslavova 484/13, 980 55 Klenovec na kúpu pozemku  podľa osobitného 

zreteľa z dôvodu vlastníctva nehnuteľností postavených na uvedených 

pozemkoch.  

Z uvedeného dôvodu predložil poslancom návrh na zámer odpredať 

nehnuteľnosť:  

Diely z parcely registra E-KN číslo 1830 evidovanej v k. ú. Klenovec na LV- 

1238 ako Ostatná plocha, ktoré vznikli na základe geometrického plánu číslo 

547/2003 vypracovaného geodetickou kanceláriou Ján Čajko Jesenského 5, 

Rimavská Sobota.  

- diel  číslo 8 o rozlohe 3 m2  

- diel  číslo 9 o rozlohe 11 m2  

- diel  číslo 10 o rozlohe 8 m2  

ako prípad osobitného zreteľa zmysle §9a, ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre žiadateľa Matúša 

Ďurindu  bytom Hviezdoslavova 484/13, 980 55 Klenovec. Cena pozemku bude 

určená znaleckým posudkom.  

Ako prípad osobitného zreteľa je: Vlastníctvo nehnuteľností  postavených na 

uvedených pozemkoch.  

Zámer predaja bude zverejnený obvyklým spôsobom po dobu min. 15 dn í.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru  odpredať nehnuteľnosti:  

Diely z parcely registra E-KN číslo 1830 evidovanej v k. ú. Klenovec na 

LV- 1238 ako Ostatná plocha, ktoré vznikli na základe geometrického 

plánu číslo 547/2003 vypracovaného geodetickou kanceláriou Ján Čajko 

Jesenského 5, Rimavská Sobota.  

- diel číslo 8 o rozlohe 3 m2  
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- diel číslo 9 o rozlohe 11 m2  

- diel číslo 10 o rozlohe 8 m2  

ako prípad osobitného zreteľa zmysle §9a, ods. 8 písm. e) zákona č.  

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre žiadateľa 

Matúša Ďurindu bytom Hviezdoslavova 484/13, Klenovec ,  s tým, že cena 

pozemku bude určená znaleckým posudkom? 

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti prijali poslanci uznesenie č. 65/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

Pavel Múka, Klenovec, Obrancov mieru 324, 980 55 Klenovec –  žiadosť o 

dočasné užívanie obecného pozemku registra C-KN - číslo 8844/2  

 

Ing. Trnavský  –  informoval poslancov o  žiadosti Pavla Múku Obrancov 

mieru 324,  Klenovec na dočasné užívanie obecného pozemku registra C -KN - 

číslo 8844/2 o rozlohe 402 m2 , ktorý susedí s  pozemkom žiadateľa, pričom 

pozemok bude podľa žiadateľa riadne udržiavaný ako záhrada  

-starostlivosť bude vykonávaná na náklady žiadateľa,  

-možné budúce využitie pozemku obcou nebude nijako obmedzované a 

užívanie Pavlom Múkom bude možné zo strany obce Klenovec kedykoľvek 

ukončiť  

-akékoľvek úpravy pozemku (terénu oplotenia pokládky sietí) je možné 

vykonať len s písomným súhlasom obce  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti bolo poslancami prijaté uznesenie číslo  

66/2023  s  tým, že predmetná žiadosť bola vzatá na vedomie s  odporučením 

prerokovať ju v  komisii stavebnej, územného plánovania, regionálneho 

rozvoja a životného prostredia.  
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Štefániková Jarmila, SNP 107 Klenovec, -  žiadosť na zrušenie 1/3 

prenajatých priestorov v  dome služieb k  1.5.2023 

 

Ing. Trnavský  –  informoval poslancov o  žiadosti Štefánikovej Jarmily, bytom 

ul. SNP 107 Klenovec, na zrušenie 1/3 prenajatých priestorov v  dome služieb 

k 1.5.2023. 

Mgr. Ďuriš  - pripomienkoval spravenie priečky na náklady obce.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti Štefánikovej Jarmily, bytom ul.  

                   SNP 107 Klenovec, na zrušenie 1/3 prenajatých priestorov  

                   v dome služieb k  1.5.2023? 

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti prijali poslanci uznesenie č. 67/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

Zámer prenájmu časti budovy  

 

Ing. Trnavský  –informoval poslancov ,  že nakoľko sme schválil i  žiadosť  

Štefánikovej Jarmily,  bytom ul. SNP 107 Klenovec, na zrušenie 1/3 

prenajatých priestorov v  dome služieb k  1.5.2023 mali by sme zverejniť aj   

zámer prenajať časť budovy so súpisným číslom 2 - (Dom služieb) postavenej 

na parcele registra CKN číslo  1/4 evidovanej u Katastrálneho úradu Banská 

Bystrica,  Správa katastra Rimavská Sobota, zapísanej na liste vlastníctva č. 

1238 pre obec a katastrálne územie Klenovec,  

predajné priestory:      17,11 m 2     

skladové priestory:      11,48 m 2  

Spoločné priestory:        8,86 m 2   
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Pričom minimálne nájomné je 35,00 €/mesiac bez energií. Ponuky 

s podrobným popisom na využit ie nehnuteľnosti a  výškou ponúknutého nájmu 

je potrebné doručiť do  31. 3. 2023   do podateľne Obecného úradu 

v Klenovci.   

Nakoľko k  uvedenému návrhu  poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  zámeru zámer prenajať časť budovy so  

                   súpisným číslom 2 - (Dom služieb) za horeuvedených  

                   podmienok? 

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  68/2023 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Výrub 4 smrekov a  1 vŕby  

 

Ing. Trnavský  –  informoval poslancov ,  že na základe zákona 543/2002 

o ochrane prírody a  krajiny §47 odsek 4 d),  je potrebný výrub drevín a to:  

- 4 kusy Smrek obyčajný  ako dreviny bezprostredne ohrozujúce zdravie 

a životy návštevníkov cintorína,  na parcele registra E -KN 4258/1 (vyschnuté),  

- 1 kus Vŕba biela ako ohrozenie škody na majetkoch obyvateľov na parcele 

registra E-KN 8826/2. (vyschnutá).  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  výrubu drevín a  to na základe zákona 

543/2002 o ochrane prírody a  krajiny §47 odsek 4 d),  :  

- 4 kusy Smrek obyčajný  ako dreviny bezprostredne ohrozujúce zdravie 

a životy návštevníkov cintorína, na parcele registra E -KN 4258/1 

(vyschnuté),  
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- 1 kus Vŕba biela ako ohrozenie škody na majetkoch obyvateľov na 

parcele registra E-KN 8826/2. (vyschnutá)? 

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č. 69/2023 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Ing. Trnavský  -  informoval o  žiadosti Márii Parobekovej, Klenovec, 

Jánošíkova 265  na odkúpenie pozemku .  

Žiadosť bude prerokovaná komisii  stavebnej,  územného plánovania, 

regionálneho rozvoja a  životného prostredia .  

 

16.Rôzne  

 

Preloženie kontroly čerpania prostriedkov  

 

Parobeková Lucia ,  HK –  požiadala o  preloženie kontroly čerpania 

prostriedkov vynaložených na Gemersko -malohontské folklórne slávnosti 

v roku 2022, ktorá bola schválená v  pláne práce hlavnej kontrolórky obce 

Klenovec na 2.polrok 2022 z  dôvodu, že vyúčtovanie dotácie bolo 

uskutočnené až v  roku 2023. Kontrola bude preložená do plánu kontrol v 2. 

polroku 2023.    

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  preloženie kontroly čerpania  

                   prostriedkov vynaložených na GMFS 2022, ktorá bola  

                   schválená v  pláne práce hlavnej kontrolórky obce Klenovec  

                   na 2.polrok 2022 z dôvodu, že vyúčtovanie dotácie bolo  
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                   uskutočnené až v  roku 2023 s tým, že kontrola bude  

                   preložená do plánu kontrol v 2. polroku 2023 ?  

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu prijali poslanci uznesenie č. 70/2023 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Informácia o  plánovaných výzvach na predkladanie žiadostí o  poskytnutie 

dotácií  na rok 2023  z MAS MALOHONT 

 

Mgr. Pribilincová  –  informovala o plánovaných výzvach na predkladanie 

žiadostí o  poskytnutie dotácií na rok 2023  z MAS MALOHONT. 

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

Informáciu o  plánovaných výzvach na predkladanie žiadostí o  poskytnutie 

dotácií  na rok 2023  z MAS MALOHONT podanú starostkou obce Mgr. 

Katarínou Pribilincovou vzali poslanci na vedomie a  prijali uznesenie č.  

71/2023 ,  ktoré tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Mgr. Pribil incová  - informovala poslancov o  tom, že kontaktovala pána 

Juhása ohľadom odpredaja nehnuteľnosti na námestí ,  ktorá je bezbariérová 

a majiteľ by za jej odpredaj požadoval 60 tis .€,  

- taktiež rokovala s  rodinou Kiráľovou ohľadom odpredaja rodinného domu na 

námestí , kde sú však nevysporiadané pozemky.  

PhDr. Hrušková  - vyjadrila sa za prijat ie ponuky od pána Juhása, budovu 

treba kúpiť,  lebo ju môže kúpiť niekto iný a  my ju môžeme využiť na rôzne 

aktivity (knižnica) ,  

- počula som, že už aj obchod na Majeri  má nového majiteľa,  
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Mgr. Zvarová  - podporila myšlienku odkúpenia nehnuteľnosti  od pána J uhása 

som za to aby sa v budove zriadila knižnica, informačné centrum, izba 

rodákov,   

- užívali  sme túto budovu niekoľko rokov bez toho, aby si  niečo od nás pýtal,  

- na aktivity je potrebný priestor, len treba aby budovu posúdil stavbár ,  mali  

by sme to ved ieť do 2.3.2023.  

Čajko Milan  - pripomienkoval využiteľnosť budovy, aby sme nedopadli ako 

so športovou halou a  upozornil  na  udržateľnosť komunitného centra počas 2 

rokov.  

Mgr. Ďuriš  - je potrebné dať vypracovať rozpočet, koľko by to všetko stálo,  

pretože budova je schátralá.  

Ištók Štefan  - bude sa treba pozrieť aj  na st atiku nehnuteľnosti.  

Parobeková Lucia, HK  - nájdite ešte 60 tis.€ na kúpu budovy, treba počítať -

80 tis .€ v  rozpočte, bežný rozpočet je schodkový, len tento rok platí výnimka, 

zákon to neumožňuje.  

Mgr. Pribilincová  - rezervný plán bol starý kultúrny dom, aj  ten treba 

zrekonštruovať, tam sa dá robiť tiež klubová činnosť.  

Informácie vzali  poslanci na vedomie.  

 

Predĺženie platnosti  Komunitného plánu sociálnych služieb obce Klenovec 

na obdobie rokov 2016-2020.  

 

Mgr. Píš –  predložil poslancom návrh na predĺženie platnosti Komunitného 

plánu sociálnych služieb obce Klen ovec na obdobie rokov 2016-2020.  

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu  a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie predĺženia  platnosti Komunitného plánu  

                   sociálnych služieb obce Klenovec na  obdobie rokov 2016-2020  

                   do 31.12.2024? 
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prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému návrhu prijali poslanci uznesenie č. 72/2023 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

„Zlepšenie energetickej hospodárnosti budovy materskej školy v  obci 

Klenovec“  žiadosť o NFP  

 

Mgr. Píš  - informoval poslancov, že Ministerstvo investícií,  regionálneho 

rozvoja a informatizácie SR vyhlásilo  na predkladanie žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok na prípravu regionálnych projektov Kód výzvy: IROP -

PO7-SC76-2022-98, v rámci ktorej  je oprávneným žiadateľom  aj obec 

Klenovec ako obec zahrnutá do území udržateľného mestského rozvoja na 

programové obdobie 2021 –  2027 (sme súčasťou územia udržateľného 

mestského rozvoja Rimavská Sobota).  

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti, že poslanci 

nevzniesli k  návrhu už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie predloženia žiadosti  o  nenávratný 

finančný príspevok na realizáciu projektu s  názvom „Podpora prípravy 

projektových dokumentácií investičných projektov Obce Klenovec“ 

v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu, kód výzvy 

IROP-PO7-SC76-2022-98, pričom ciele projektu sú  v súlade s  platným 

Programom rozvoja obce a  platným Územným plánom obce;  

-  povinné spolufinancovanie projektu, t.j. min. 5% z  celkových 

oprávnených výdavkov, tzn. vo  výške  575 EUR, čo je 5% z  celkových 

oprávnených výdavkov, ktoré sú  11 500 EUR; 

-  zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov 

projektu predstavujúcich rozdiel medzi  celkovými výdavkami projektu 

a celkovými oprávnenými výdavkami ? 
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prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému návrhu prijali poslanci uznesenie č. 73/2023 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Informácia o  zasadnutí komisie školstva, mládeže, športu a kultúry  

 

PhDr. Hrušková  –  podala poslancom informáciu o zasadnutí komisie 

školstva, mládeže, športu a  kultúry, kde boli načrtnuté aktivity v  jednotlivých 

odvetviach, ktoré obsahuje komisia,  

- zaoberali  sa problémom znižovania počtu detí v  školách,  

- využívaním voľného času mládežou, pričom na koniec prázdnin  15.8.2023 je 

naplánovaný koncert  pre mladých, na ktorom vystúpi skupina Helenine oči  

a Hrdza,  

- zaoberali  sa otázkou športu v  obci,  

- o pláne kultúrno-spoločenských a  športových podujatí  v  roku 2023 

organizovaných obcou .  

Ing. Brndiar  - konštatoval, že telovýchovná jednota nefunguje.  

Mgr. Pribilincová  - informovala poslancov, že oslovila pána Pavla Ďurika.  

Čajko Milan  - informoval, že pozeral register OZ a  futbalový klub patrí pod 

TJ Družstevník.  

Informáciu vzali poslanci na vedomie a prijal i uznesenie č. 74/2023 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Rozpočtové opatrenie č.  1/2023   

 

Ing. Lojková   - predložila poslancom na schválenie v zmysle § 14 ods. 2 

písmen a), c) a  d) zákona č. 583/2004 Z. z. rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších predpisov:  
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-  v zmysle písmena a) presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci 

schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky:  

Položka Schválený 

rozpočet 

Úprava 

08.1.0 – 640 – Bežné tranfsery 7 500,00 - 1 500,00 

01.1. 1. – 640 – Bežné transfery 2 000,00 + 1 500,00 

 

- v zmysle písmena c) povolené prekročenie výdavkov 

06.2.0 – 713 004 - svietidlá do športovej haly                               + 4 800,00 EUR 

- v zmysle písmena d) povolené prekročenie finančných operácií 

454 001 – zapojenie prostriedkov RF – svietidlá do športovej haly       + 4 800,00 EUR 

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2023?  

prítomní 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu prijali poslanci uznesenie č. 75/2023 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Informatívna správa o  demografickom vývoji v  obci Klenovec k 1.1.2023 .  

 

Mgr. Kováčová  –  podala poslancom informatívnu správu o  demografickom 

vývoji v  obci Klenovec k 1.1.2023, ktorá tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

Informatívnu správu o  demografickom vývoji v  obci Klenovec vzali poslanci 

na vedomie a prijali uznesenie č. 76/2023 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici .  

 

 



 

32 

 

17. Diskusia 

 

Prenájom priestorov vestibulu Spoločenského domu  

 

Mgr. Pribilincová  - informovala poslancov, že občania sa domáhajú 

prenájmu priestorov vestibulu v  Spoločenskom dome na rôzne rodinné oslavy, 

musia chodiť do Hnúšte, Kokavy nad Rimavicou a  pod. Týždenne prídu aj 2 -3 

záujemcovia o  prenájom, nemajú kde robiť posedenia, svadby  a iné rodinné 

oslavy.  

Mgr. Zvarová  -  poukázala na problém s  kanalizáciou, znečisťovaním 

priestorov po takýchto rodinných oslavách, nehovoriac o  cigaretovom 

a alkoholickom znečistení, ktoré sa dá len ťažko zničiť,  

- je to jediný priestor, kde sa robia rôz ne spoločenské podujatia,  

- podstatná vec je aj to, že elektrika je napojená z  kinosály,  

- máme jednu upratovačku, ale aj tá mala dosť po takýchto oslavách vo 

vestibule,  

- ja som vyslovene proti , pretože na oslavy máme reštaurácie.  

Čajko Milan  - poukázal na skutočnosť, že vestibul prešiel  rekonštrukciou, 

ktorá stála nemalé financie ,  

- a stotožňujem sa s  názorom Mgr.  Zvarovej.  

Mgr. Pribilincová  -  ak by sme dávali do prenájmu vestibul, bol by to príjem 

do obce. 

Ištók Štefan  -  keď si to občania žiadajú a  chodia ohľadom prenájmu, treba sa 

pohnúť, obec by mala robiť pre občanov služby, treba robiť opatrenia,   

a vyriešiť problém, veď sa už 5 rokov hovorí o  kanalizácii,  treba to riešiť 

kamerou, prečerpávačka tiež nie je drahá .  

Čajko Milan  -  pýtam sa, že prečo nerob ili  akcie doteraz v  Skleníku ,  

- podotýkam, že doteraz sme boli v  rozpočtovom provizóriu,  

- dajte hlasovať a  uvidíme.  

Ing. Struhár PhD .  - problém sa dá vyriešiť.  

Ing. Trnavský  - informoval poslancov, že bol zavolaný Miroslav Bálint 

s kamerou a bolo zistené,  že sú zanesené šachty .  
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Mgr. Zvarová  - informovala o  tom, že v  obchodných priestoroch domu 

služieb je neustále vysoká vlhkosť ,  

- vyjadrila názor, či by sa nedal dom služieb napojiť na kotolňu.  

Čajko Milan  - môžu vykurovať elektrinou, len každý šetrí, v kaderníctve sa 

vykuruje len v noci, potom priestor vychladne, svoje robí aj voda a  nevetrané 

priestory.  

Mgr. Ďuriš  - keby boli vlastníci, tak by sa inak stavali  k  priestorom.  

Mgr. Pribilincová  - informovala poslancov o tom, že 10.3. sa uskutoční 

vyhlásenie najlepšieho športovca za rok 2022 v  regióne Gemer-Malohont.  

Ing. Brndiar  - mal dotaz ohľadom odpredaja  stavebných pozemkov 

v Pasiečke.  

Čajko Milan  -  zdôraznil, že je potrebné pripraviť podklady pre verejnú 

obchodnú súťaž na predaj pozemkov.  

Nakoľko viac príspevkov do diskusie nebolo, starostka obce diskusiu 

ukončila.  

 

17 .  Kontrola schválených uznesení.  

Predseda návrhovej komisie Čajko Milan ešte raz pre kontrolu prečítal  

schválené uznesenia.  

 

18. Záver  

Na záver starostka obce Mgr. Katarína Pribilincová  poďakovala 

poslancom za  účasť  na zasadnutí obecného zastupiteľstva a zasadnutie  

ukončila.  

 

                                                             Mgr. Katarína Pribil incová  

                                                                  starostka obce                           

Overovatelia zápisnice:  

 

PhDr. Blažena Hrušková   

Ing. Pavel Struhár PhD.  

 

Zapísala:  

Mgr. Ružena Kováčová  


